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CAVAIOLA, Giovanni À Châteauguay, le 2 janvier 2013, à l’âge de 82 ans, est décédé
M. Giovanni Cavaiola, époux de feu Mme Fiorella Ferramosca. Il laisse dans le deuil
ses enfants Alberto (Johanne), Maria-Luisa (Stanley) et Antonella (William), ses huit
petits-enfants ainsi que plusieurs parents et amis. La famille vous accueillera au
complexe funéraire le samedi 5 janvier de 17 h à 21 h ainsi que le dimanche 6
janvier de 9 h à 15 h. Les funérailles auront lieu en l’Église Our Lady of Perpetual
Help (295 rue McCleod, Châteauguay) le lundi 7 janvier à 10 h. En sa mémoire, un
don à la société canadienne du cancer serait grandement apprécié. Complexe
funéraire Alexandre Nicole, 96 boul. St-Jean-Baptiste, Châteauguay 450. 699. 9919
www.alexandrenicole.com Alexandre Nicole Complexe Funéraire de Châteauguay,
QC, 2013-01-02 --- CAVAIOLA, Giovanni 1930 - 2012 In Chateauguay, on January
2nd 2013, at the age of 82, passed away Mr. Giovanni Cavaiola, husband of the late
Fiorella Ferramosca. He leaves to mourn his son Alberto (Johanne), his daughters
Maria-Luisa (Stanley) and Antonella (William), his eight grandchildren and many
relatives and friends. The family will receive relatives and friends at the: Alexandre
Nicole Complexe Funéraire Châteauguay 96, boul. St-Jean-Baptiste Châteauguay,
450 699-9919 www.alexandrenicole.com on Saturday, January 5 from 5 p. m. to 9 p.
m. and on Sunday, January 6 from 9 a. m. to 3 p. m. The funeral will be held at the
Our Lady of Perpetual Help Church (295 McLeod, Chateauguay) on Monday,
January 7 at 10 a. m. In his memory, a donation to the Canadian Cancer Society
would be greatly appreciated. Published in The Gazette on January 4, 2013
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